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SAK 1 – Godkjenning av innkalling og saksliste                                                                                     

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes.  

SAK 2 – Valg av møteleder og møtesekretær                                                                                        

Forslag til vedtak: Som møteleder velges: Torkild- Ida som sekretær       

SAK 3 – Godkjenning av årsberetning 2021                                                                

Verv Tiller Ski 2021: 
Styreleder: Ida Lyngstad 
Nestleder:  Inga Krokstad 
Kasserer: Torkild Lenes 
Sekretær Helen Naalsund 
Styremedlem: Tommy Verstad 

Årsberetning: 2021 

Styret har i 2021 bestått av:  

Verv:                         Navn: 

Leder                        Ida Lyngstad 

Nestleder                 Inga Krokstad/ Tommy Verstad 

Kasserer                   Torkild Lenes 

Sekretær                  Helen Naalsund 

Styremedlem          Tommy Verstad/Inga Krokstad 

Vara Styremedlem Andreas Johansen 

Tiller Ski hadde 30 løpere, og det ble gjennomført 8 styremøter i løpet av sesongen 2020-2021.  

Arrangementer. 

Koronapandemien la også i år begrensinger for gjennomføring av våre faste arrangementer. 
Flere arrangementer som snøsamlingen i Bruksvallarna, felles premieutdelinger for 
poengrenn og klubbmesterskap, snøsamling på Gjenvollhytta i Klæbu, grilling og avslutning i 
skileiken, tacokveld for storgruppa, har ikke latt seg gjennomføre, som følge av panedmien. 

Kick- off for sesongen 2021-2022 ble, i år som i fjor, gjennomført med stor suksess i 
motbakken på Brauta den 19.-20. august. Trening fredag i Tiller parken og motbakkeløp på 
lørdagen. 35 barn stilte til start med premier til alle som deltok. 

Miljøsamling på Rønningen ble gjennomført den 25. Oktober med 15 voksne og 17 barn til 
stede. Det var en trivelig kveld. Fin gåtur opp til Rønningen, der det ble servert kveldsmat til 
alle sammen.  
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Juleavslutning ble arrangert 13. Desember utendørs på Starrmyra. Først trening og deretter 
pølser og saft. Alle barna som deltok, fikk en oppmerksomhet/julehilsen. Det ble 
gjennomført et foreldremøte mens barna trente.  

Koronarestriksjoner har tatt mye fokus og tid igjennom hele året, men vi er heldige som har 
hatt muligheten til å gjennomføre treninger omtrent som normalt. Vi har mistet mye av det 
sosiale som har gått ut over utøverne, men også kontakten mellom foreldre, styret, trenere 
og utøvere. Det er noe av det vi har savnet igjennom året som har gått.  

Vi har hatt god dialog med styret i Tiller IL, Sør-Trøndelag skikrets og Trondheim kommune 
igjennom året. De har bl.a. bistått som rådgivere rundt arrangementer og diverse. 

Trenerteam 2021 

Brage Monstad 

Gunhild Stølen 

Thea Øihaugen 

 

Rekruttering  

Fra vinteren 2020-2021 endret vi minstealder for å bli med på ski fra 2. klasse ned til 1. 
klasse. Dette føler vi har fungert veldig godt, med mange nye fjes på trening. 

Hvordan kan vi tilrettelegge for at barn skal kunne gå på ski lengst mulig?  

Vi jobber her med et mulig samarbeid med en annen klubb, slik at vi kan få til et større miljø 
i vår bydel også. Dette vil vi jobbe videre med framover. Her er Skikretsen også på banen. 

 

 

 

 



ÅRLIG MØTE TILLER SKI 

Page 4 of 11 
 

Økonomi  

Tiller ski har god økonomisk styring, de største innbringene dugnaden er parkeringsvakter i 
Bymarka hvor vi får tildelte helger fra Trondheim Bydrift. Hvilken parkeringsplass man får 
tildelt, er avgjørende for inntekten. Tildelingen rullerer fra år til år. I år har vi hatt ansvaret 
for Henriksåsen som er en populær parkeringsplass like ved skileiken. Dette har bidratt til en 
spesielt god inntekt i år. 

Regnskapet for 2021 gikk med et godt overskudd.  

 

Avslutning 

Skiinteressen er stor på Tiller. Trondheim Kommune har tidligere jobbet for å få til en 
sammenhengende løype til Vassfjellet, som muligens kunne bidratt til økt rekruttering og 
større utnyttelse av de fine løypene vi har. Denne planen er satt på vent pga 
Koronapandemien.  

Det viser seg at det er vanskelig å holde barn som bedriver flere idretter innen ski, når de 
kommer over en viss alder (11-12 år). Det forventes ofte at en viss prioritering av idrett tar 
sted, dette kommer frem i de fleste medlemsregister over tid. Skimiljøet på Tiller 
sammenlignet med de store klubbene i byen er også vesentlig mindre. Derimot har vi en god 
rekruttering blant smågruppa som er veldig gledelig.  

Vil takke alle som har bidratt på dugnad i året som har gått. Vi er avhengig dette for at barna 
skal kunne gå på ski i nærmiljøet.  

Takk til Sponsorer: 

OBOS 

Egon 

Rema 1000 Rognbudalen og Tiller  
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Sak 4 – Årsplan 

Årsplan sesongen 2020-2021 

 

 



ÅRLIG MØTE TILLER SKI 

Page 6 of 11 
 

 

Årsplan sesongen 2021-2022  

 

 



Sak 5 – Godkjenning av regnskap for 2021                                                                 

 



Resultat 2021:  kr 50.775,- 

Nedenfor er medtatt en beskrivelse av noen hovedpunkter som har hatt større påvirkning til 
resultatet 

Inntekter: 

• Økt inntekt treningsavgifter pga økning antall medlemmer (ca kr 8000) 

Kostnader: 

• Lavere kostnader til innkjøp av varer, leie av lokaler og samlinger, grunnet avlyste 
arrangement. 

• Utstyrsinvestering (bl.a ny tidtakerklokke) ble ikke utført (ca kr 40000) 

 

 

Forslag til vedtak: Regnskapet for 2021 godkjennes.       
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Sak 6 – Godkjenne forslag til treningsavgift                                                                                       

Treningsavgift Vedtatt treningsavgift 2020 - 2022:  

kr 500 for 6-7 år (2015-2014)  

kr 1350 8-10 år (2013-2011) 

kr 1800  f.o.m. 11 år (storgruppa 2010 og eldre) 

 Halv avgift for søsken nr 2, 3 osv.   

 

Det foreslås å beholde samme satser til treningsavgift for sesongen 2022 – 2024. 

 

Forslag til vedtak: Forslaget til treningsavgifter for 2022 – 2024 godkjennes.       

 

Sak 7 – Trener- og styrehonorar 2021                                                                                                  

 

Trenerhonorar 

Eksterne og interne trenere honoreres med kr 300 pr time og det forutsettes i snitt to trenere pr 

trening. 

 

Styrehonorar 
Styrehonoraret i 2021 er kr 2.000,- pr styremedlem. Det foreslås ingen endring i honoraret for 2022. 

 

Forslag til vedtak: Forslaget til trener- og styrehonorar godkjennes.       
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Sak 8 – Vedtak av budsjett for 2022                                             

 

 
Budsjett 2022:  26,- 

Nedenfor er medtatt en beskrivelse av noen hovedpunkter som vil ha større påvirkning til resultatet 

Utgifter: 
✓ Usikkerhet omkring hvilke samlinger vi får til 
✓ Investering i utstyr 

 
Inntekter: 

✓ Budsjetterer med liten økning i inntekt fra Tiller IL (Grasrotmidler etc) 
✓ Treningsavgifter på omtrent samme nivå som 2021 
✓ Redusert inntekter parkeringsdugnaden grunnet lav start på sesongen 

 
 
Forslag til vedtak: Forslaget til budsjett godkjennes       
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Sak 9 – Valg av representanter til styret                                                          
 
Ved valg for neste periode går leder Ida Lyngstad og Styremedlem Inga Krokstad ut av styret. Ny 
kandidat til styret for 2022 er Vibeke Bugge, 

Styremedlem Andreas Johansen meldes inn som styremedlem.  

Tiller Ski har målsetning om å ha 6 styremedlemmer til enhver tid grunnet belastning ved 
gjennomføring av arrangementer ol.  

Resterende posisjoner er fortsatt sittende. Det er ikke innkomment noen kandidater som stiller til 
valg etter henvendelse fra styret. 

Vi håper å få landet nye medlemmer i løpet av kort tid. 

Foreslått styresammensetnign for  Tiller Ski 2022: 

Leder:  Helen Naalsund 
Nestleder:  Tommy Verstad 
Kasserer: Torkild Lenes 
Sekretær: Vibeke Bugge 
Styremedlem: Andreas Johansen 

Styremedlem:  Noen forslag ? 

 

Forslag til vedtak: Det vedtas at Vibeke Bugge trer inn i styret for sesongen 2022-2023. 

 

 

 

 

Sak 10 – Eventuelt 

 


